
Rada Miejska w Rogoźnie 
Radni - sesja 

Protokół nr 29/2020 

XXIX Sesja w dniu 7 maja 2020  
Obrady rozpoczęto 7 maja 2020 o godz. 07:30, a zakończono o godz. 09:42 tego samego dnia w Urzędzie 
Miejskim w Sali nr 20, ul. Nowa 2 w Rogoźnie. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. Rady Miejskiej w Rogoźnie: 

Obecni: 

1. Zbigniew Tomasz Chudzicki 
2. Katarzyna Erenc-Szpek 
3. Henryk Janus 
4. Roman Kinach  
5. Longina Maria Kolanowska 
6. Sebastian Mirosław Kupidura 
7. Hubert Kuszak 
8. Maciej Adam Kutka 
9. Jarosław Łatka 
10. Adam Nadolny 
11. Krzysztof Nikodem 
12. Bartosz Perlicjan 
13. Paweł Wojciechowski 
14. Ewa Teresa Wysocka 
15. Łukasz Andrzej Zaranek 

oraz zaproszeni goście wg załączonej listy obecności. 

 
2. Przyjęcie porządku obrad. 

Zaproponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie uchwał w sprawie: 
a) zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2020.. 
4. Zakończenie. 
 
Pan Przewodniczący Łukasz Zaranek na wniosek Burmistrza wprowadził do porządku obrad w pkt 3 
ppkt b) zmiany w WPF na lata 2020-2037. 



Przed rozpoczęciem głosowania nad przyjęciem porządku obrad pan radny Henryk Janus zgłosił swoje 
uwagi, pierwsza dotycząca braku WPF pod uchwałą i druga dotycząca wprowadzenia punktu – wolne 
głosy i wnioski. 
Pan Burmistrz wskazał, że ostatnia sesja trwająca ponad 12 godzin wyczerpała wiele tematów, a na 
tej sesji wystarczy że zostanie przyjęta uchwała, która jest dla wszystkich ważnym konsensusem. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 
Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan, Ewa 
Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
PRZECIW (1) 
Henryk Janus 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Maciej Adam Kutka 
BRAK GŁOSU (2) 
Krzysztof Nikodem, Paweł Wojciechowski 
 

Po zmianie porządek obrad prezentuje się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie uchwał w sprawie: 
a) zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2020. 
b) Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2037. 
4. Zakończenie. 
 
Pan radny Paweł Wojciechowski zauważył, że zostało przeprowadzone głosowanie nad porządkiem 
obrad nieprawnie, ponieważ zdaniem radnego Przewodniczący nie umożliwił mu włączenia się do 
głosowania. Pan Przewodniczący wyjaśnił, że pan radny Wojciechowski na e-sesji był dostępny i to 
była informacja wiążąca. 
 
Radny Sebastian Kupidura powiedział, że brak wolnych głosów i wniosków to sytuacja 
niedemokratyczna. 

 
3. Przyjęcie uchwał w sprawie: 
 
a) zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2020. 
 
Pan Przewodniczący zaproponował by po przedstawieniu uchwały głos zabrali przedstawiciele    



klubów lub osoby przez te klubu wytypowane. Radny Henryk Janus zgłosił sprzeciw, tłumacząc że 
statutu mówi inaczej. 
Pan Sekretarz przytoczył parag 16 ust 3 Statutu – i potwierdził, że wniosek pana Przewodniczącego 
jest jak najbardziej zgody ze Statutem. 
Radny Janus nie zgodził się ze zdaniem Sekretarza, ponieważ zwrócił uwagę, że nie ma tam nic na 
temat wniosku formalnego, a jest mowa o tym kto „musi” zabrać głos. 
Pan Jagoda również nie zgodził się ze słowami radnego Janusa i przytoczył paragr 18 ust. 1 dotyczący 
treści wniosków formalnych. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
pana radnego Sebastiana Kupidury o umożliwienie zabrania głosu wszystkim mówcom do 3 min.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł 
Wojciechowski 
PRZECIW (10) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 
Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 
Andrzej Zaranek 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
radnego Zaranka o zabranie głosu w dyskusji przez jednego przedstawiciela klubu.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 
Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 
Andrzej Zaranek 
PRZECIW (5) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł 
Wojciechowski 
 
W tym momencie pani Skarbnik przedstawiła treść uchwały, a Burmistrz podziękował, za 
porozumienie wypracowane z niektórymi Radnymi, za poświęcony czas na wykonanie zmian w 
budżecie, dodał że prowadzenie dyskusji w tym momencie jest zbędne. 
 
Radny Maciej Kutka powiedział, że gdyby Radni wiedzieli na komisjach, że środki będą przeznaczone 
na coś innego, to sesja zapewne byłaby przełozona i te środki znalezione. Radny podziękował 
wszystkim mieszkańcom, za to że aktywnie uczestniczyli w walce o drogę. 
 



Pan Przewodniczący wskazał, że chwilowe wstrzymanie środków na poprzedniej sesji wynikało z 
zaproponowanych zmian w budżecie, na które klub nie wyraził zgody – nie można wyrazić zgody na 
zabranie społeczeństwu środków na wymianę pieców, oświetlenia czy budowę Sali widowiskowo – 
sportowej, nie mniej wiedząc jak ważna jest to inwestycja dla mieszkańców ul. Różanej przystąpiono 
do ponownego przeanalizowania budżetu i znalezieniu środków umożliwiających budowę tej drogi. 
 
Pan Burmistrz jeszcze raz podziękował za pomoc urzędnikom, z którymi pracuje bo to było podstawą 
do tego, że złożone wnioski uzyskały akceptację. 
 
Pan radny Wojciechowski zapytał, jaka jest kwota wolnych środków z roku 2019? Pani Irena 
Ławniczak powiedziała, że na tą chwilę nie sa zamknięte bilanse, a wolne środki które byłaby na dzień 
31.12.2019 r. zostały wprowadzone do budżetu kwotą 677 tys zł i zostaną uzgodnione 
sprawozdaniem z RIO. 
Pan Wojcioechowski podsumował, że nic nie stałoby na przeszkodzie, gdyby została wprowadzona do 
budżetu większa kwota? 
 
Pan Przewodniczący udzielił głosu panu radnego Wojciechowskiemu, który zgłosił następujący 
wniosek: 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
radnego Wojciechowskiego o dodanie do załącznika oświetlenia drogowego ulic Za Jeziorem, 
Żurawiej i Leśnej .  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Henryk Janus, Roman Kinach , Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, 
Paweł Wojciechowski 
PRZECIW (9) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Jarosław Łatka, 
Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
 
Następnie swoje wnioski zgłosił radny Henryk Janus. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
radnego Henryka Janusa do Burmistrza - i Skarbnika o zwiększenie wolnych środków w kwocie 50 tys 
zł celem budowy placu zabaw w Owieczkach.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Paweł Wojciechowski 
PRZECIW (10) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 



Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 
Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
radnego Henryka Janusa z dz 900 rodz 90001 parg 6050i zmniejszenie z 80 tys na 30 tys zł i 
wprowadzić 50 tys zł na dział 630, rozdział 63095 par 6050 na wykonanie placu zabaw w Owieczkach.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł 
Wojciechowski 
PRZECIW (10) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 
Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 
Andrzej Zaranek 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
radnego Henryka Janusa o dopisanie do budowy oświetlenia w Gm Rogoźno dział 900 rodz 90015 par 
6050 budowa dwóch obwodów przy drodze 2026P oraz 273520P (posiadają aktualne dokumentacje).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Paweł 
Wojciechowski 
PRZECIW (10) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 
Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 
Andrzej Zaranek 
 
Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2020..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 



Andrzej Zaranek 
 
b) Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2037. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2037..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, 
Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Sebastian Mirosław Kupidura 
 
4. Zakończenie. 
  

 
Przygotował(a): Anna Mazur 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


